
 

 

Protokoll – Styrelsemöte Svenska Cricketförbundet, 30 mars 2023 

Närvarande – Tariq Zuwak, Atiqur Rahman, Sneha Sengupta, Ahsan Ashfaq, Tripty Karwal, Sanjay 

Kumar 

Adjungerad - Monica Söderberg (GS)  

Frånvarande – Lina Berglind 

 

Fast Agenda 

 Godkännande föregående protokoll (skall bifogas kallelse) 
 Statusrapport Kansli (underlag bifogas kallelse) 
 Statusrapport Ekonomi (underlag bifogas kallelse) 
 Informationspunkter 
 Beslutspunkter 
 Övriga frågor 
 Nästa möte (om inte redan inbokat) 

 

Agenda by Tariq 

o Uppföljning av punkter från tidigare möte:  

 Behörighet till Atiq 

 Förtydligande kring kommunikation 

o Återkoppling från mötena med Leydy och Qasim 

o Survey om landslagsledningen för 2022 

 

Agenda by Sanjay 

o Case filed against board members - Vi bjuder in qasim till nästa möte 

o Investigation result against Azam and Rizwan (Rufi) - Vi tar den diskussion i nästa möte 

o Disciplinary action against Zalmey for defaming SCF and misguiding member clubs -Vi tar 

den diskussion i nästa möte 

o Leydys kommunikation till klubbarna. Till exempel - Mail hon skickat till alla klubbarna 

o Monica återkommer till styerelse om hon ska ge erniran via mail eller på papper form. 

Tills den Leydy får INTE maila till klubbarna.    

 

 

1. Tariq öppnade mötet och fastställde att alla är närvarande utom Lina. 

2. Ordförande stämde av punkter för mötet. Agenda fastställdes enligt Tariqs och Sanjays förslag. 

3. Uppföljning av punkter från tidigare möte:  



i. Behörighet till Atiq – Monica har uppdragit åt sin personal att ombesörja detta. 

Beslutades att Monica snarast åter skall påminna om detta så att Atiq får den 

administrationsbehörighet som styrelsen nu vill ha snarast. 

ii. Förtydligande kring kommunikation – Styrelsen har i mail korrigerat sitt beslut 

från styrelsemötet 23 mars om kommunikationsstopp för kansliet och tillåter nu 

att kanslipersonalen svarar enskilda personer och föreningar på frågor via mail 

och i övrigt få publicera i förbundets kanaler så länge kommunikationen inte 

avsiktligt eller oavsiktligt står i strid med av styrelsen fattade beslut. 

4. Tariq rapporterar till övriga om sitt möte med Leydy kring ligastruktur Herrarna. Tariq uttryckte 

att han är imponerad av det arbete som Leydy gör och har gjort. Dock kommer styrelsen att ta 

fullt ansvar för Herrligorna från Leydy. 

5. Tariq rapporterade vidare kring sitt möte med Qasim kring Landslag. Tariq meddelar att han haft 

en bra diskussion med Qasim, men inte upplever att han har fått klarhet i Landslagstrappan, SPL 

& LPL osv. Qasim har hänvisat till sin Landslagspresentation som nu finns på Youtube. Monica 

bekräftade att Qasim också har lovat att skicka underlag till Tariq.  

6. Tariq lyfte frågan om rekrytering av coacher, Team Managers, RSM’s etc för 

landslagsverksamheten och framhåller sin åsikt att det är styrelsens ansvar att fatta beslut om 

dessa poster. Monica upplyste att det ingår i Qasims kontrakt att rekrytera sin stab och att han 

redan har knutit personer till sig. Monica har tecknat de avtal som hittills har träffats. Tariq 

uttryckte sin överraskning och besvikelse att dessa poster tillsattes redan i januari och begärde 

att inga fler rekryteringar sker utan styrelsens inblandning.  

7. Tariq vill att en utvärdering skall göras på 2022 års landslagscoacher. Diskussion kring vilka 

frågor, vem som skall skicka ut frågorna och samla in svaren och vem som har e-postadresserna 

till alla spelare. Monica lovar att ombesörja detta. Tariq framhåller att spelarna kanske inte 

svarar ärligt då Qasim är en del av kansliet. Beslutades om anonyma svar. Tariq vill att styrelsen 

sköter denna enkätundersökning. 

8. Sanjays punkter – Sanjay tyckte att de kan ligga kvar till nästa möte då de ändå redan är 2 

månader gamla. Styrelsen beslutade att göra så. 

9. Mötet avslutades. 

 

 

Monica Söderberg   Tariq Zuwak 

 

 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

Atiqur Rahman   

 

Justerare 


